
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O000/AM/2017-9 
betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 
 

 

Mevrouw Goedele De Cock, voorzitter, opent de zitting om 18.00. 
  

 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 27 september 2017 
 
Geen opmerkingen 

  

2. Voorbereiding van de bespreking van het aangepaste meerjarenplan 
2014 – 2019 en het budget 2018  
Voorstelling van de sectorale beleidsaccenten in de niet-grondgebonden 
materies door de resp. gedeputeerden 
Vragen raadsleden/antwoorden gedeputeerden 

 

De commissieleden hebben geen specifieke vragen voor gedeputeerde 
Vercamer, die het woord geeft aan gedeputeerde Hertog. 

 

Gedeputeerde Hertog geeft een toelichting bij het budget van 2018. 

Recreatie: er worden geen nieuwe overnames gepland. In het budget 
worden vnl. investeringen opgenomen. 

Onderwijs: grotendeels bestendigen van bestaand beleid. Er is wel 
beweging in het CVO-landschap, in de loop van 2018 zullen er een 
aantal fusieoperaties zijn. De 4 huidige PCVO’s zijn niet groot genoeg en 
fusies zijn nodig. 

Voor PAULO wordt een nieuwbouw gepland, het project dient nog verder 
onderzocht te worden met als doel een grotere optimalisering van de 
infrastructuur. 

De heer Eric Scheire vraagt uitleg bij het bedrag van -8.735.765 EUR op 
p. 218. 
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Gedeputeerde Bruggeman geeft aan dat dit onder Sport valt en na haar 
toelichting zal beantwoord worden. 

De heer Rik Franck vraagt of de PCVO’s voldoende cursisten hebben om 
te blijven bestaan. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat de 4 PCVO’s zullen fuseren tot 2 of 
3 PCVO’s. 

De heer Jo De Cuyper vraagt naar de mogelijkheid om met andere 
CVO’s te fuseren. 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat die mogelijkheid bestaat. 

De heer Tim Moens vraagt of er al gesprekken gevoerd werden met 
andere CVO’s. 

Gedeputeerde Hertog wenst hier voorlopig discreet te zijn. 

Mevrouw Riet Gillis vraagt naar de reden van de grote verschillen tussen 
de werkingssubsidies van de verschillende oud-leerlingenbonden. 

Gedeputeerde Hertog licht de berekening toe, er wordt met een sokkel 
en een bijdrage per leerling gewerkt. 

De heer Jo De Cuyper vraagt naar de stand van zaken van de 
beeldentuin in domein Puyenbroeck. 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat een deel van de tuin in 2018 
opnieuw aangelegd wordt. 

 

Gedeputeerde Couckuyt licht ter vervanging van gedeputeerde Dauwe 
het budget 2018 toe. 

De budgetten die tot en met 2017 ingeschreven waren voor culturele 
organisaties komen niet meer in het budget van 2018 voor. 

Onroerend erfgoed en monumentenwacht blijven. 

Het financiële ondersteuningsbeleid op het vlak van erfgoed wordt 
geconcretiseerd in 2 aangepaste reglementen. 

De heer Rik Franck merkt op dat er voor erfgoed 200 000 EUR ipv 0 
EUR voorzien wordt en er subsidies verdwijnen en vraagt in hoeverre er 
nog mogelijkheden zullen zijn. 

Gedeputeerde Vercamer geeft aan dat Vlaanderen deze taken 
overneemt. 

Mevrouw Anneke Lippens bevestigt dat de subsidies naar Vlaanderen 
zijn overgegaan en dat er garanties zijn voor het continueren van de 
subsidies voor de werking in 2018-2019. De middelen die voor erfgoed 
ingeschreven worden (200 000 EUR) vervangen de nominatieve 
inschrijving van erfgoedorganisaties door een reglementair aanbod. 

De heer Rik Franck geeft aan dat er een overeenkomst afgesloten is met 
het atelier Raveel en Euro-Kartoenale en vraagt waar dit in het budget 
teruggevonden wordt. 

Gedeputeerde Vercamer geeft aan dat de investeringsmiddelen deels 
verevend zijn. 
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Mevrouw Magda Haentjens vraagt of de contracten voor aflossing 
overgenomen worden. 

Gedeputeerde Vercamer bevestigt dat de investeringssteun verrekend is 
in de verevening. 

Mevrouw Riet Gillis vraagt of het archief kan opgenomen worden in 
erfgoed. 

Mevrouw Anneke Lippens antwoordt dat culturele archieven moeten 
overgeheveld worden. 

 

Gedeputeerde Bruggeman licht het budget van 2018 toe. 

De ondersteuning van Centrum Ronde van Vlaanderen wordt 
verschoven naar Toerisme. 

Voor de sportcentra wordt er in 2018 in se niets nieuws voorzien. De 
budgetten voor de aaneenschakeling van het zwembad en de sporthal 
en voor het BMX-parcours in Puyenbroeck kan men ook terugvinden in 
2018. De uitbreiding van de golf wordt voorzien in fasen. De bouw van de 
loods in de Boerekreek wordt verder onderzocht. 

Gedeputeerde Bruggeman antwoordt eerst de eerder gestelde vraag van 
de heer Eric Scheire rond het bedrag van -8.735.765 EUR op p. 218. 

Gedeputeerde Bruggeman verwijst naar de aanpassingen aan het 
zwembad die door de experten voorgesteld werden. Deze aanpassingen 
worden opgenomen bij de verbouwingen die nu gepland zijn. 

De heer Eric Scheire vraagt uitleg over de timing van de 
verbouwingswerken. 

Gedeputeerde Bruggeman geeft aan dat de timing verschoven is, maar 
dat deze zal herhaald worden op het moment dat het dossier voorgelegd 
wordt aan de raad. 

Mevrouw Riet Gillis vraagt een toelichting bij de verhoging van het 
werkingsbudget voor de golf met 10.000 EUR. 

Gedeputeerde Bruggeman geeft aan dat de werking groeit, maar 
hiertegenover inkomsten staan. 

 

Gedeputeerde Couckuyt licht het budget van 2018 toe.  

De focus wordt gelegd op data en analyse, wonen, mondiale solidariteit, 
tewerkstelling en promotie zorgberoepen, gelijke kansen en 
toegankelijkheid (grondgebonden) en Zorgcentrum Lemberge. 

Data en analyse: het verzamelen en ontsluiten van omgevingsinformatie. 
Sociale planning blijft binnen data en analyse behouden. 

Wonen: reglement voor experimentele woonprojecten, subsidies ikv 
sociale huisvesting en aanvullende leningen (4.000.000 EUR toegestane 
leningen die in zeer hoge mate worden afbetaald). 

Mondiale solidariteit: ikv duurzame ontwikkeling (in provincie, maar ook 
in Ecuador, Rwanda en De Filipijnen), ondersteunen van lokale besturen 
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bij de uitbouw van een mondiaal beleid, als FairTradeProvincie verder 
ondersteunen van gemeenten, partner in het programma ‘Kleur 
bekennen’ en verder investeren in het documentatie- en adviescentrum. 

Tewerkstelling en promotie zorgberoepen: reglement ikv sociale 
tewerkstelling en Promotie Zorgberoepen, dit laatste wordt vanaf 2018 
gecoördineerd door de directie Onderwijs en Vorming. 

Gelijke kansen en toegankelijkheid binnen de ondersteunende en 
grondgebonden diensten. 

PISAD gaat wellicht over naar de Centra Geestelijke Gezondheidszorg. 

De ontbinding van PEVA RWO komt donderdag 26 oktober op deputatie. 

Vlaanderen kiest ervoor om het Zorgcentrum Lemberge langer bij de 
provincie te laten, een inkanteling wordt op termijn gerealiseerd. 

De heer Kris Van Caneghem vraagt welk percentage van de leningen 
terugbetaald wordt. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat de dossiers die niet terugbetaald 
worden bijzonder laag zijn, geeft geen precies cijfer maar vermeldt dat er 
bovendien een garantiefonds is. Het aantal dossiers dat naar het 
garantiefonds gaat is zeer gering. 

De heer Pieter Orbie vult aan dat er voor 10% van de dossiers een 
betalingsachterstand is. 

Gedeputeerde Vercamer geeft aan dat bij een achterstand niet 
onmiddellijk op het fonds beroep gedaan wordt. 

De heer Bart Blommaert vraagt vanaf wanneer men beroep doet op het 
garantiefonds. 

De heer Kurt Moens vraagt op welke manier men omgaat met 
debiteurenrekening. 

De heer Eric Scheire vraagt hoe de provincie tegenover de private markt 
staat, een vergelijking zou interessant zijn. 

Gedeputeerde Couckuyt stelt voor om in de loop van het jaar een 
terugkoppeling te doen. 

De heer Kris Van Caneghem vraagt hoe de invorderingsprocedure loopt? 

Gedeputeerde Vercamer stelt voor dat de financieel beheerder op de 
eerstkomende centrale commissie de procedure toelicht. 

De heer Van Pée vraagt meer uitleg rond arbeidszorg. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat het gaat om verschillende 
activerende werkvloeren in verschillende sectoren o.m. de geestelijke 
gezondheidszorg, beschutte werkplaatsen. Elke inrichter kan een project 
indienen. 

Provincieraadsvoorzitter mevrouw Greet De Troyer geeft aan zeer 
tevreden te zijn over de werking van PISAD. Mevrouw De Troyer stelt de 
vraag of de Centra Geestelijke Gezondheidszorg de werking van PISAD 
kunnen waarborgen en of er een garantie voorzien werd dat PISAD op 
lange termijn binnen de Centra blijft. De Centra Geestelijke 
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Gezondheidszorg en PISAD hebben elk hun specifieke werking, er 
dienen garanties te zijn zodat PISAD kan verder werken. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat de gemeenten blijven co-
financieren en dat er overeenkomsten aangaande de werking worden 
opgemaakt, ook overeenkomsten tussen de Centra Geestelijke 
Gezondheidszorg en de gemeenten. De inbedding die PISAD zal hebben 
zal in de toekomst beter zijn. 

De heer Pieter Orbie vult aan dat de Centra Geestelijke 
Gezondheidszorg ZO-Vlaanderen zich engageren om de werking zoals 
die nu loopt te behouden en de gemeenten aan boord te houden. 

De heer Stephan Bourlau vraagt naar de timing van de overdracht. 

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt op 1 januari 2018. 

De heer Stephan Bourlau vraagt of er al akkoorden zijn met alle 
gemeenten. 

De heer Pieter Orbie antwoordt dat er voor het einde van het jaar nog 
inspanningen gedaan worden om alle gemeenten mee te krijgen. 

De heer Kurt Moens vraagt of het in deze fase van de legislatuur niet 
moeilijk is om zich te engageren voor de SVK’s. 

De heer Rik Franck vraagt een verklaring voor de verlaging van het 
budget voor de sociale huisvesting. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat er een trage groei is in de 
gemeenten. De inspanningen vanuit de provincie kunnen op termijn 
toenemen. 

De heer Kurt Moens vraagt of er minder gemeenten zullen toetreden. 

Gedeputeerde Couckuyt benadrukt het belang van de stijging van het 
aantal woningen in dit verband. 

De heer Jo De Cuyper vraagt of iedereen beroep kan doen op het 
reglement ikv sociale huisvesting. 

Gedeputeerde Couckuyt bevestigt dat elk SVK een campagne uitgewerkt 
heeft om een groei te realiseren. 

De heer Eric Scheire vraagt naar de budgetcodes voor de vroeger 
omschreven ‘bestrijding krotwoningen’. 

De heer Pieter Orbie verwijst naar officiële beleidsvelden. 

De heer Rik Franck zal zijn vraag rond experimentele woonprojecten en 
duurzaamheid binnen woningen schriftelijk stellen (p. 160). 

Mevrouw Riet Gillis zal haar vraag aangaande de toelage ter 
aanzuivering van het begrotingstekort ten aanzien van Instelling voor 
Morele Dienstverlening schriftelijk stellen (p. 163). 

Mevrouw Marleen Van De Populieren vraagt of de toelage voor Het 
Beroepenhuis verminderd is. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat Het Beroepenhuis instaat voor de 
organisatie van de Beroepenrally rond zorgberoepen. 
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3. Varia  

Geen variapunten 

 

De zitting wordt beëindigd om 19.20

 

Gent, 25 oktober 2017

Anne-Marie Moons    Goedele De Cock 

Ambtenaar-verslaggever   voorzitter  


